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Protokół nr XXIV 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

i Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Posiedzenie w dniu 29 września 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 29 września 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia – Ludmiła 

Lisowska oraz Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Stanisław Mięczakowski. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 
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W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Wiceburmistrz Jarosław Szóstka, Skarbnik 

Gminy Prudnik Jadwiga Zielińska, Naczelnik Wydziału Gminnego Centrum Reagowania  

i Porządku Publicznego Mirosław Banaś.  

 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa Gminy Prudnik za rok 2019: 

Przewodniczący Andrzej Gajewski poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją 

związaną z pandemią nie ma dziś przedstawicieli jednostek, których dotyczą sprawozdania. 

Dodał, że wszystkie sprawozdania zostały dostarczone radnym wcześniej i każdy miał 

możliwość zapoznania się z ich treścią.  

a) Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 541). 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

sprawozdania? 

Radny Ryszard Czeczel zapytał czy drabiny w samochodach strażackich są na tyle długie, że 

sięgają do każdego budynku? 

Odpowiedzi udzielił Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego Stanisław Mięczakowski. Powiedział, że zasięg drabiny-podnośnika wynosi 

teoretycznie 21 metrów, natomiast praktyczny uzależniony jest od kąta nachylenia tej drabiny 

oraz od czynników zewnętrznych jakim jest wiatr. Radny, który jest zawodowym strażakiem 

powiedział, że na bardzo wysokich budynkach jakim jest np. elewator prudnicki straż nie jest 

w stanie wykonać pewnych działań. Należy również brać pod uwagę możliwość dojazdu do 

budynku, bo im dalej od budynku tym kąt nachylenia drabiny będzie większy i możliwość 

operacyjna ogranicza się. Dodał, że zasadnym byłoby lobbowanie za tym, aby uzyskać na 

teren miasta podnośnik rzędu około 40 metrów. Tym bardziej, że inne jednostki będące  

w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym w miejscowościach Szybowice, Biała  

i Głogówek nie posiadają takiego sprzętu. Jednostką dysponującą sprzętem SHD jest tylko 

Państwowa Straż Pożarna i to jest jedyny pojazd, który ma cechy tej drabiny. Warto więc 

zabiegać o to, aby chociaż jedna jednostka posiadała taki sprzęt w powiecie.  

Radny Ryszard Czeczel zapytał jak wygląda możliwość wjazdu na prywatne posesje przez 

straż? Zauważył, że wjazdy takie często chronią szlabany.  

Radny Stanisław Mięczakowski w odpowiedzi poinformował, że zaraz po otrzymaniu 

wezwania i zapoznaniu się z charakterystyką obiektu dyżurny stanowiska kierowania 

niezwłocznie informuje zarządcę obiektu czy wspólnoty o tym, że jest jakieś zagrożenie na 

danym terenie i obowiązkiem zarządcy jest w jak najkrótszym czasie umożliwić dojazd służb 

do posesji. W sytuacjach newralgicznych, kiedy szlaban lub brama pozostaje zamknięta straż 

pożarna na każdej płaszczyźnie ma prawo w stanie wyższej konieczności zdemontować 

bramę czy też szlaban. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 541) została podana 

pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 
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głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

b) Informacja Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych RP Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych 

w Gminie Prudnik (druk nr 542) 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

sprawozdania? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Informacja Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych RP Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych 

w Gminie Prudnik (druk nr 542) została podana pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

c) Informacja nt. bezpieczeństwa w placówkach oświatowych Prudnik za rok 2019 w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej (druk nr 543) 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

sprawozdania? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Informacja nt. bezpieczeństwa w placówkach oświatowych Prudnik za rok 2019 w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej (druk nr 543) została podana pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 
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głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

d) Informacja Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku  

i bezpieczeństwa publicznego (druk nr 544) 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

sprawozdania? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Informacja Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego (druk nr 544) została podana pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

e) Informacja z działalności Straży Miejskiej w Prudniku (druk nr 545) 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

sprawozdania? 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że patrząc na analizę podjętych interwencji 

zauważa tendencje spadkową jeśli chodzi o interwencje dotyczące zakłócania porządku 

publicznego związane z alkoholem. 

Naczelnik Wydziału Mirosław Banaś stwierdził, że tendencja faktycznie jest spadkowa, 

jednak dodał, że trudno mu powiedzieć czym jest ona spowodowana. Dodał, że w ostatnim 

okresie Straż Miejska przeprowadzała bardzo dużo kontroli związanych z utrzymaniem 

czystości i ochroną środowiska, głównie na terenach wiejskich związanych z wywozem 

nieczystości płynnych. 

Radny Stanisław Mięczakowski poprosił o wznowienie interwencji dotyczących osób 

spożywających alkohol oraz nagabujących lub wymuszających pieniądze. 

Naczelnik Wydziału Mirosław Banaś zauważył, że jeśli chodzi o kwestie związane  

z pieniędzmi to trzeba mieć na uwadze, że w Polsce żebractwo nie jest karalne. Jeżeli ktoś 

prosi o przysłowiową złotówkę to trudno go za to ukarać.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska dodała, że bardzo łatwo odróżnić 

wymuszenie od żebrania. Nawiązała jednak do innego tematu: powiedziała, że nie tak dawno 

Straż Miejska legitymowała młodzież, która w godzinach lekcyjnych znajdowała się poza 

szkołą. Zapytała czy nadal się to praktykuje? 

Naczelnik Wydziału Mirosław Banaś poinformował, że Straż Miejska nadal kontroluje 

młodzież, zwłaszcza tą, której zachowanie wzbudza wątpliwości.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał z czego wynika większa liczba 

nałożonych mandatów z tytułu wywozu nieczystości niż liczba posesji? 

Naczelnik Wydziału Mirosław Banaś oznajmił, że jest to wynik ponownych kontroli. 
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Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Informacja z działalności Straży Miejskiej w Prudniku (druk nr 545) została podana pod 

głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

f) Informacja Sanepidu w zakresie stanu sanitarnego Gminy Prudnik - w związku z sytuacją 

uniemożliwiającą przygotowanie informacji nt. stanu sanitarnego Gminy Prudnik za rok 2019 

r. poniżej link do strony, na której znajduje się informacja Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Prudniku o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu 

prudnickiego w roku 2019: www.psseprudnik.pis.gov.pl 

 

3. Rozpatrzenie informacji: 

a) o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2020 roku (druk nr 546) 

Informację zawartą w druku nr 546 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu wykonania 

planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2020 roku (druk nr 546) została podana 

pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

b) o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za I półrocze 2020 

roku (druk nr 547) 

Informację zawartą w druku nr 547 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

http://www.psseprudnik.pis.gov.pl/
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za I 

półrocze 2020 roku (druk nr 547) została podana pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

4. Gospodarka finansowa: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 548) 

Projekt uchwały druk nr 548 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 548) 

został podany pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 548 a) 

Projekt uchwały druk nr 548 a omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020-2023 (druk nr 548 a) został podany pod głosowanie 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 
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Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących pomoc 

de minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 549) 

Projekt uchwały druk nr 549 omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. Poinformował, że  do 

31 grudnia bieżącego roku  obowiązuje na terenie Gminy Prudnik program pomocy de 

minimis dla przedsiębiorców. 

Proponuję się przyjęcie programu pomocy de minimis na  kolejne 3 lata  począwszy od 

stycznia  2021r. 

Program zakłada możliwość zwolnienia przedsiębiorcy z podatku od nieruchomości na okres 

od 1  do 3 kolejnych lat w zależności od ilości utworzonych nowych miejsc pracy w związku 

ze zrealizowaniem nowej inwestycji o wartości przekraczającej kwotę 100.000 zł. Nowym 

zaproponowanym rozwiązaniem jest dodanie możliwości zwolnienia przedsiębiorcy 

z podatku od nieruchomości na okres 1 roku w przypadku zrealizowania przez niego nowej 

inwestycji o wartości przekraczającej 300 000 zł. bez wymogu tworzenia nowych miejsc 

pracy. Jeśli w wyniku zrealizowania inwestycji przedsiębiorca ostatecznie zwiększy jednak 

zatrudnienie - będzie mógł zmienić zasady skorzystania z ulgi na zasadach określonych  dla  

zwiększenia zatrudnienia w związku z realizacją nowej inwestycji. 

Za nową inwestycję w obu przypadkach proponuję się uznać  jedno ze zdarzeń gospodarczych 

polegających na: 

a) modernizacji oraz zakupie maszyn i urządzeń; 

b) budowie, zakupie budynków i budowli oraz nieruchomości niezabudowanych, 

przeznaczonych do prowadzenia działalności gospodarczej; 

c) remoncie - modernizacji zakupionych, dzierżawionych, wynajętych budynków 

i budowli przeznaczonych do prowadzenia działalności gospodarczej, 

-  które miało miejsce po dniu 30 czerwca 2020 r.; 

Zgodnie z art. 7 ust 3 ustawy z dnia 30 kwietnia 2004 r. o postępowaniu  w sprawach 

dotyczących pomocy publicznej projekt uchwały Rady Miejskiej w Prudniku  

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących pomoc de minimis dla 

przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik został zgłoszony Prezesowi Urzędu Ochrony 

Konkurencji  

i Konsumentów w Warszawie. 

Radny Jacek Urbański zapytał czy są szacunkowe obliczenia ile gmina straci? 

Wiceburmistrz oznajmił, że w tej chwili ciężko to określić. Nie wiadomo ilu 

przedsiębiorców wystąpi z planem inwestycji powyżej 100 tys. złotych, bo taka jest  wartość 

graniczna inwestycji. Nie wiadomo też czy uchwała będzie na tyle stymulująca, aby 

przedsiębiorcy chcieli stworzyć odpowiednią liczbę miejsc pracy, która przyczyni się do 

zwolnienia z tego podatku. 

Sołtys Andrzej Włosek zapytał czy gmina Prudnik ma stronę internetową, gdzie można 

znaleźć informację na temat wolnych obiektów inwestycyjnych? 
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Wiceburmistrz oznajmił, że na stronie internetowej Urzędu jest zakładka Zainwestuj  

w Prudniku, gdzie można znaleźć wszelkie informacje zarówno dotyczące miejsc pod 

inwestycje, jak i  informacje dotyczące aktualnych uchwał wspierających przedsiębiorczość. 

J. Szóstka dodał, że na dniach ma mieć miejsce premiera aplikacji, gdzie będzie  stworzona 

strefa firm. Z jednej strony będzie to prezentacja firm obecnie znajdujących się na terenie 

gminy, a z drugiej strony będzie oferta skierowana stricte do inwestorów. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących pomoc de 

minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 549) został podany pod 

głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówił Wiceburmistrz Jarosław 

Szóstka. Radni dyskusji nie podjęli, pytana i uwag nie wnieśli. 

a-g) Podjęcie uchwał w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych (druki nr 550-556) 

Projekty uchwał druki nr 550-556 zostały podane pod głosowanie blokiem kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

h-g) Podjęcie uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druki nr 557-567) 

Projekty uchwał druki nr 557-567 zostały podane pod głosowanie blokiem kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 
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głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Zespołowi Szkolno - Przedszkolnemu  

w Moszczance roli Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji w Gminie Prudnik (druk nr 568) 

Projekt uchwały druk nr 568 omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Lokalny Ośrodek Wiedzy i Edukacji w Gminie Prudnik  będzie  funkcjonował  w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Moszczance. Głównym celem Ośrodka jest aktywizacja środowiska 

lokalnego  na rzecz umiejętności osób dorosłych poprzez zwiększenie dostępu do różnych form 

uczenia się przez całe życie. Placówka z udziałem partnerów – przedstawicieli organizacji 

społecznych  i gospodarczych, będzie realizowała  oferty edukacyjne dla rodziców oraz innych 

osób dorosłych zarówno z zakresu umiejętności podstawowych, jak   i innych kompetencji 

kluczowych. Oferty te opierają się na rozpoznaniu  konkretnych potrzeb osób dorosłych  

w środowisku lokalnym.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Zespołowi Szkolno - Przedszkolnemu  

w Moszczance roli Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji w Gminie Prudnik (druk nr 568) 

został podany pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia jednostki obsługującej  

i obsługiwanych jednostek organizacyjnych Gminy Prudnik oraz zakresu obowiązków 

powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi (druk nr 569) 

W związku z zakończeniem działalności Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Prudniku, które 

uchwałą Nr LX/854/2018 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30 sierpnia 2018 r.  

w sprawie włączenia Publicznego Gimnazjum nr 1 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego  

w Prudniku do Publicznej Szkoły Podstawowej, wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-
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Przedszkolnego nr 1 w Prudniku, zostało włączone w skład Publicznej Szkoły Podstawowej 

nr 1 w Prudniku, z katalogu jednostek obsługiwanych przez Gminny Zarząd Oświaty  

i Wychowania w Prudniku należy skreślić Publiczne Gimnazjum nr 1 w Prudniku. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia jednostki obsługującej  

i obsługiwanych jednostek organizacyjnych Gminy Prudnik oraz zakresu obowiązków 

powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi (druk nr 569) został podany 

pod glosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin 

przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Prudnik 

(druk nr 570) 
Projekt uchwały druk nr 570 omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin przy 

realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Prudnik (druk nr 

570) został podany pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 571) 

Projekt uchwały druk nr 571 omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka.  W związku  

z sukcesywnym oddawaniem do użytku nowo wybudowanych budynków mieszkalnych 
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jednorodzinnych oraz wnioskami mieszkańców o nadanie numeracji porządkowej 

nieruchomości zachodzi potrzeba nadania nazwy ulicy, przy której zlokalizowane są budynki.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 571) został podany 

pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Szybowice, części wsi Mieszkowice i części wsi Rudziczka (druk nr 572) 

Projekt uchwały druk nr 572 omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka.   

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Szybowice, części wsi Mieszkowice i części wsi Rudziczka (druk nr 572) został 

podany pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego "Pogranicze 

Głubczycko-Prudnickie" (druk nr 573) 

Projekt uchwały druk nr 573 omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. 

W celu wspólnego wykonywania zadań publicznych, w tym wydawania decyzji  

w indywidualnych sprawach z zakresu administracji publicznej, powiaty mogą tworzyć 

związki z gminami, tworząc związek powiatowo-gminny. Utworzenie takiego związku 

wymaga podjęcia stosownych uchwał przez rady gmin i powiatu. Formuła związku 
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powiatowo – gminnego daje większe możliwości w zakresie realizacji zadania publicznego, 

jakim jest transport publiczny, w tym także pozyskiwania zewnętrznych środków 

finansowych. Gmina Prudnik z przekazanych związkowi zadań wyłącza zadania z zakresu 

gminnych przewozów pasażerskich wykonywanych wyłącznie w granicach 

administracyjnych miasta Prudnika (komunikacja miejska). 

Prawa i obowiązki powiatów i gmin uczestniczących w związku, związane  

z wykonywaniem zadań przekazanych związkowi, przechodzą na związek z dniem ogłoszenia 

statutu związku. Związek wykonuje zadania publiczne w imieniu własnym i na własną 

odpowiedzialność. Związek ma osobowość prawną. Zasady funkcjonowania związku zostaną 

określone w statucie, który musi zostać przyjęty przez wszystkie rady gmin i powiatów, przed 

jego rejestracją. 

 Transport publiczny jest ważnym zadaniem jednostek samorządu terytorialnego,  

a powołanie związku powiatowo – gminnego ograniczy koszty administracyjne, jak i zapewni 

efektywne zabezpieczenie usług transportowych dla wszystkich mieszkańców gmin  

i powiatów tworzących związek.  

Mając powyższe na uwadze, podjęcie uchwały należy uznać za uzasadnione.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo - Gminnego "Pogranicze 

Głubczycko-Prudnickie" (druk nr 573) został podany pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

/radna Zofia Zeprzałka – Krzemień opuściła posiedzenie/ 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik"  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka przedstawił wniosek w sprawie nadania odznaki Zasłużony 

dla Miasta i Gminy dla Ryszarda Grajka – wieloletniego dyrektora Prudnickiego Ośrodka 

Kultury. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" został 

podany pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 5 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

 



13 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 8 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 7 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

głosów „wstrzymujących się” nie było. 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka przedstawił wniosek w sprawie nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Gminy Prudnik Grzegorzowi Kaliciakowi.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Prudnik został 

podany pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

 „za” przyjęciem informacji głosowało 3 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

2 radnych „wstrzymało się” od głosu. 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 4 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

3 radnych „wstrzymało się” od głosu. 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

„za” przyjęciem informacji głosowało 2 radnych, 

głosów „przeciw” nie było, 

3 radnych „wstrzymało się” od głosu. 

 

8. Sprawy bieżące Komisji. 

Wiceburmistrz poinformował, że zarząd Pogoni wystosował pismo do Rady Miejskiej  

z prośbą o dodatkowe wsparcie finansowe w wysokości 60 tys. zł. jeszcze w tym roku 

kalendarzowym. 

Radni podjęli rozmowę na temat sytuacji finansowej wszystkich klubów sportowych  

w związku z panującą sytuacją. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski wyraził zdanie, że jest taki organ jak 

Rada Sportu, która w takich tematach powinna się wypowiadać. Należy zorganizować 

spotkanie, na którym kluby sportowe oraz inne środowiska sportowe mogłyby się 

wypowiedzieć, co pozwoliłoby na poszukanie rozwiązań. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Stanisław Mięczakowski oznajmił, że 

do Komisji wpłynęło pismo od prudnickiego przedsiębiorcy z prośba o wsparcie na 

pozwolenie parkowania samochodu dostawczego przy swojej hurtowni w celu rozładunku 

towaru. 

Wiceprzewodniczący odczytał pismo. 

Po przeanalizowaniu prośby  zawartej w piśmie radni stwierdzili, że prośba jest uzasadniona  

i poparli prośbę przedsiębiorcy w głosowaniu 6 głosów „za”. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Mięczakowski oznajmił, że 2 września do użytku 

oddany został nowy obiekt w Łące Prudnickiej. Zapytał kiedy będzie możliwość 

udostępnienia hali dla uczniów szkoły podstawowej?  Kolejne pytanie kierowane jest od 

kierownik Domu Kultury w Łące Prudnickiej: do dnia dzisiejszego nie otrzymała kluczy i nie 

wie jakie ruchy przedsięwziąć dalej. Radny poruszył również kwestie korzystania z obiektu 

przez straż pożarną oraz przez mieszkańców wsi. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka w odpowiedzi poinformował, że w zeszłym tygodniu 

odbyły się wszystkie odbiory techniczne i że liczy na to, że najpóźniej do dwóch tygodni 

obiekt zacznie funkcjonować zgodnie z przeznaczeniem. 

Sołtys Rudziczki Andrzej Włosek zwrócił się z prośbą o zmianę nazwy Wiejskiego Centrum 

Aktywizacji w Rudziczce na Dom Kultury. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji ds. WiGR 

 

Andrzej Gajewski 

 

 

 

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


